
Referat af bestyrelsesmøde i afdeling 74, 11.2.2025 

 

Referent: Yvonne 

 

Tilstede: Yvonne, Robert og Sten 

 

1. Regnskab: 

Nogle af tallene stiger, men vi skal også have lavet forskelligt. Så umiddelbart ser regnskabet ok ud. 

Vi accepterer det. 

2. Forslag til afdelingsmødet i marts: 

Yvonne renskriver og sender til B42 kontor. 

3. Afdelingsmødet i marts: 

Robert ønsker at stoppe som formand. Stig og Jette stopper som suppleanter. 

Yvonne og Sten forsætter. Yvonne stiller op som formand. Vi mangler dog et nyt medlem til 

bestyrelsen, og 2 suppleanter. Yvonne har spurgt enkelte, men har endnu ikke fundet medlemmer. 

Derfor laver Yvonne en skrivelse til alle beboerne i afdeling 74, for at gøre opmærksom på, at vi 

søger medlemmer til bestyrelsen. 

4. Eventuelt: 

Vimlen er gået itu. Yvonne indkøber en ny. Enderne skal have lak, så holder den bedre. Til foråret, 

skal flagstangen have ny line og vaskes. 

Vi har fremover kun et juletræ, nederst i afdelingen på Højmarken. Træet først på Højmarken kan 

ikke få lov at blive stående, så det dropper vi. Der skal indkøbes ny belysning til juletræet. 


